



## RIBE BOLDKLUB 1917

### Bestyrelsesmøde 09.08.2022 19.30-21.30

Deltagere: Rasmus, Dan, Peter, Thomas, Hans Erik, Simon og Jesper  
Afbud: Morten

Dagsorden	Referat
<p>1) Opfølgning fra sidst (JF) (15 min)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Tulipanfest</li><li>• El</li><li>• Legeplads</li></ul>	<p>Tulipanfest:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Afventer fortsat det revidere regnskab fra revisor</li><li>• Forventer et samlet overskud på ca. 400.000 pr. klub</li></ul> <p>El:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Separat el-skab til lys er nu etableret, hvorfor vi nu selv kan styre lyset på egne baner</li></ul> <p>Legeplads:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der er søgt om byggetilladelse til legepladsen, men kræver dispensation for skovbeskyttelseslinje og åbeskyttelseslinje – afventer aktuelt 4 ugers behandlingstid</li></ul>
<p>2) Status Sport/sportsudvalg (TSF / MM) (30 min)</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Fodboldskole 2023 (uge + leder?)</li><li>• Pigefodboldprojekt, Esbjerg kommune</li><li>• SFS overvejelser</li><li>• Oldboys +40</li><li>• Ikast</li></ul>	<p>U19:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Fini ansat ny træner – fundet via Dansk Trænerformidling. Har givet et godt indtryk under opstarten</li></ul> <p>Senior:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Jacob Hansen og Anders Stig Frederiksen ansat som ny S1 træner efter samarbejdet med Brian Daugaard før sommerferien blev opsagt efter gensidig aftale</li><li>• Jesper Bramsen ansat som ny S4 træner efter Jacob Warming valgte at trække sig</li></ul> <p>Opstartsmøde v. Lars Kviesgaard for alle træner/ledere onsdag d. 17.08.22</p> <p>Fodboldskole 2023:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der har været et forslag om at rykke fodboldskolen næste år til ugen efter. Vi ønsker at fastholde, da den alternativt vil ligge i industriferien.</li></ul> <p>Pigefodboldprojekt:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• JF har deltaget i evalueringsmøde med Esbjerg Kommune. Der er blandede erfaringer fra deltagende klubber.</li><li>• Vi har forpligtet os til at deltage i 4 fælles træning med Tjæreborg og Bramming, heraf 2 i Bramming og 2 i Ribe</li><li>• U8-U12, dog er deltagelse for U8-U10 til træning i Bramming fuldt ud frivilligt</li></ul> <p>SFS overvejelser:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• SFS-samarbejdet har udviklet sig til, at der lægges langt større beslag på RBK's spillere, hvor SFS inddrager flere spillere end tidligere.</li><li>• Der afholdes møde med SFS, hvor oplægget bliver, at vi alene kan acceptere, at der leveres maksimalt 2-3 spillere pr. årgang</li><li>• Det skal til en hver tid være den gældende træner, som accepterer, at</li></ul>

	<p>spiller på holdet anvendes.</p> <p>Oldboys +40:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Holdet har desværre trukket pga. manglende tilslutning til kampe</li> <li>• Der er fortsat mandagstræning for alle oldboys</li> <li>• Vi vil gerne have en oldboys formand, som inddrages i sportsudvalget</li> </ul> <p>Ikast:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Stævnet i Ikast var en stor succes</li> </ul>
<p>3) Økonomi (Hans Erik) (15 min)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Restancer (Peter)</li> <li>• Ukraine</li> </ul>	<p>Perioderegnskab:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der forventes fortsat et underskud for 2022 på -30.000</li> <li>• De øgede indtægter fra tulipanfest og sponsorer er aktuelt anvendt til øgede udgifter særligt til vedligeholdelse af baner og genanskaffelse af inventar</li> </ul> <p>Konti til udgifter til materialer i bogføringssystemet simplificeres</p> <p>Restancer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Restancelisten ser fornuftig ud – antallet er passende lavt og der er kontakt med de resterende</li> </ul> <p>Ukraine:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi har tilkendegivet overfor Dansk Flygtningehjælp, at vi fortsat tilbyder gratis kontingent til ukrainske flygtninge året ud</li> </ul>
<p>4) Status sponsor (10 min)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Dyrskue</li> </ul>	<p>RBK hjalp OK Benzin på Ribe Dyrskue med god succes.</p> <p>Der mangler trøjessponsorer på 5 hold. Spillerlister gennemgås for evt. emner. JF og TF har bolden.</p> <p>Næste møde i sponsorudvalg slut august.</p>
<p>5) Status materialer mm. (20 min)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Materialeafslutning</li> <li>• Kridterteam</li> <li>• Udenomsarealer</li> </ul>	<p>Der er bestilt spillertøj, men pt. leveringsforsinkelser</p> <p>Der skal aftales møde med Sportsmaster og Puma</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Udfordring med tryk på trøjerne. Sportsmaster Bramming har ikke samme udfordring. Evt. fejl med tryk.</li> <li>• Vi vil fortsat gerne i gang med Sportsmaster Din Klub, således der købes RBK trøjer mv. online på Sportsmaster.</li> </ul> <p>Der skal fastsættes nogle økonomiske rammer for Henry ift. indkøb af materialer. Det er alene Henry og Rasmus, som har adgang til indkøb i Sportsmaster.</p> <p>Kridter-team: Der nye hold er nu endeligt på plads med en enkelt udskiftning.</p> <p>Kridter-afslutning: Den årlige afslutning for kridter-teamet ændres efter det nye hold er sammensat. I stedet indbydes kridter-team + Henry til smørrebrød slut på sæsonen.</p> <p>Der er indgået aftale med ny frivillig, som vil varetage udenomsarealer og forefaldne opgaver i klubben.</p>
<p>6) Evt. (20 min)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Møderække efterår</li> <li>• Opgradering af hjemmeside + synlighed</li> </ul>	<p>Møderække for kommende bestyrelsesmøder:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 13.09.22: Start 19:30</li> <li>• 11.10.22: Start 19:30 (Peter deltager ikke)</li> <li>• 08.11.22: Start kl. 18:00 (Kridter-team deltager til smørrebrød)</li> <li>• 14.01.23: Start kl. 17:00</li> </ul> <p>Opgradering af hjemmeside:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Aktuelt fastholder vi nuværende hjemmeside</li> <li>• MM står dog for oprydning heraf</li> </ul> <p>Afslutningsfest:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 29.10.22 er fastsat</li> </ul>

- |  |   |
|--|---|
|  | <ul style="list-style-type: none"><li>• Invitation skal sendes ud</li><li>• Koordinator skal udpeges i bestyrelsen ved næste møde</li></ul> |
|--|---|

Referat sendes fremover til bestyrelsens deltagere pr. mail.